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Łódź, dn. 29.12.2011 r. 
RG.0002.12.2011 
 

PROTOKÓŁ XII/11 
 

z obrad XII sesji Rady Gminy Nowosolna 
odbytej w dniu 29 grudnia 2011 roku o godz. 1000 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Nowosolna, 
Łódź, ul. Rynek Nowosolna 1 

 
 
Stan ustawowy Rady  – 15 radnych 

Obecnych na Sesji  - 14 radnych ( zał. nr 1 do protokołu – lista obecności) 

Sołtysi i zaproszeni goście według załączonych list obecności ( załącznik nr 2 

i nr 3 do protokołu). 

 

Ad. I.1. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Dokonała otwarcia obrad XII sesji Rady Gminy Nowosolna. Powitała wszystkich obecnych. 
Stwierdziła kworum - obecnych 14 radnych (nieobecny radny Mirosław Janasik) 
 
Ad.I.2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Przedstawiła proponowany porządek obrad : 
.I.  

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych i zaproszonych gości, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Gminy Nowosolna. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

II. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. rocznego programu współpracy Gminy Nowosolna z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalnośd pożytku publicznego na 2012 rok; 

2. wyrażenia opinii dotyczącej propozycji planu aglomeracji łódzkiej obejmującej 

obszar Gminy Nowosolna; 

3. zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej; 

4. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Byszewach na rzecz 

jej użytkownika wieczystego; 

5. wyrażenia zgody na użyczenie Gminno Parkowemu Centrum Kultury i Ekologii w 

Plichtowie zabudowanej nieruchomości; 

6. zmian do budżetu Gminy Nowosolna na rok 2011; 

7. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowosolna na lata 2011 – 2015; 

8.  uchwalenia budżetu Gminy Nowosolna na rok 2012; 
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9.  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2016. 

III. 

1. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych i wolnych wniosków 

zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje radnych - udzielenie odpowiedzi. 

3. Wolne wnioski i zapytania - udzielenie odpowiedzi. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Gminy Nowosolna. 

 
Uwagi do porządku obrad :  

Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 

Zaproponowała w bloku I, jakom punkt 6 wystąpienie zaproszonego gościa kierownika 

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Koluszkach Pana Michalaka. 

W bloku II zaproponowała zdjęcie z porządku obrad uchwał w sprawie: zmian do budżetu 

Gminy Nowosolna na rok 2011 oraz uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowosolna na lata 2011 – 2015. Odnośnie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Byszewach na rzecz jej użytkownika 

wieczystego, zaproponowała, aby przed przystąpieniem do głosowania uchwały nastąpiło 

odczytanie wyroków sądowych, jakie zapadły odnośnie spraw wnoszonych przez Państwa 

Adamczewskich w stosunku do przedmiotowej działki. 

Radna Orysiak Witkowska zgłosiła wniosek formalny o zdjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Byszewach na rzecz jej użytkownika 

wieczystego z porządku obrad. 

Głosowanie wniosku formalnego : 

„za” – 1 głos; 
„wstrzymujące się” – 5 głosy; 
„przeciw” – 6 głosów. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
W wyniku głosowania wniosek formalny został odrzucony przez radnych. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Odczytuje porządek obrad po zmianach do przegłosowania: 
.I.  

1.Otwarcie sesji, powitanie radnych i zaproszonych gości, stwierdzenie quorum. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Gminy Nowosolna. 

4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5.Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Wystąpienie kierownika ARiMR w Koluszkach. 

 

II. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. rocznego programu współpracy Gminy Nowosolna z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalnośd pożytku publicznego na 2012 rok; 

2. wyrażenia opinii dotyczącej propozycji planu aglomeracji łódzkiej obejmującej obszar 

Gminy Nowosolna; 

3. zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej; 

4. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Byszewach na rzecz 

jej użytkownika wieczystego; 
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5. wyrażenia zgody na użyczenie Gminno Parkowemu Centrum Kultury i Ekologii  

w Plichtowie zabudowanej nieruchomości; 

6. uchwalenia budżetu Gminy Nowosolna na rok 2012; 

7. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2016. 

III. 

1. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych i wolnych wniosków zgłoszonych 

na poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje radnych - udzielenie odpowiedzi. 

3. Wolne wnioski i zapytania - udzielenie odpowiedzi. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Gminy Nowosolna. 

 
Głosowanie porządku obrad: 
„za” – 10głosów, 
„wstrzymujące się” – 2 głosy. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
W wyniku głosowania został przyjęty porządek obrad. 
 
Ad. I.3. 
Uwagi do protokołu z sesji XI: 
Głosowanie nad przyjęciem protokołu z sesji XI : 
„za”- 9 głosów; 
„wstrzymujących się” – 3 głosów; 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Stwierdziła przyjęcie protokół z obrad sesji XI. 
 
Ad. I.4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnych : 
Radnego Sławomira Adamczewskiego; 
Radną Joannę Orysiak - Witkowską; 
Radną Katarzynę Kucharską. 
Skład komisji przyjęto podczas głosowania jednogłośnie, 12 głosami „za”. 
 
Ad. I. 5. 
Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym: 
Wójt Gminy Tomasz Bystrooski :  
Sprawozdanie obejmowało okres od 1 grudnia 2011 roku do 29 grudnia 2011 roku. 
Uczestnictwo w obradach Komisji Rady Gminy Nowosolna związanych z opiniowaniem 
i wnioskami Komisji do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Nowosolna na 2012 rok i 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy 
Nowosolna na lata 2012-2016. 
Uczestnictwo w spotkaniu z okazji 10-lecia Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Gminy 
Nowosolna. 
Podpisanie 5 grudnia 2011 roku umowy na zmianę planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Nowosolna, zgodnie z uchwałami Rady Gminy, które zostały podjęte. 
Uczestnictwo w dniu 7 grudnia 2011 roku w spotkaniu z właścicielami gruntów, przez które 
będzie przechodziła kanalizacja sanitarna w miejscowości Natolin. 
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W dniu 8 grudnia 2011 przygotowywane były dokumenty do Ministerstwa Sportu w związku 
ze zwrotem nakładów na budowę sali gimnastycznej w Lipinach. 
Uczestnictwo w uroczystości 15-lecia Parku Krajobrazowego Wzniesieo Łódzkich, uroczystośd 
ta odbyła się w Gminno Parkowym Centrum Kultury i Ekologii w Plichtowie. 
W dniu 9 grudnia 2011 roku spotkanie z projektantem sieci kanalizacyjnej w Natolinie 
i Teolinie. 
W dniu 13 grudnia 2011 roku podpisanie umowy na wykonawstwo kraocówki przy Centrum 
Ojca Pio w Kalonce. 
Uczestnictwo dnia 15 grudnia 2011 roku w spotkaniu wójtów i burmistrzów z całej Polski w 
sprawie wzmocnienia gmin położonych na terenach chronionych. 
16 grudnia spotkanie z przedstawicielami GDDKiA w sprawie przebiegu kanalizacji przez 
teren przyszłej budowy autostrady. 
Udział w Powiatowej Radzie Zatrudnienia, Urząd planuje przygotowad informacje 
o bezrobociu w stosunku do każdego z sołectw w Gminie. 
21 grudnia udział w Zarządzie ZGW RP, przedstawienie inicjatywy obywatelskiej w sprawie 
ustawy o subwencji ekologicznej. 
23 grudnia podpisanie umowy na 2012 rok w sprawie konserwacji oświetlenia ulicznego. 
Podpisanie umowy na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami, w styczniu planowana jest 
wizytacja schroniska. 
Prace związane z omawianiem propozycji Komisji Rady Gminy w sprawie budżetu na 
2012 rok. 
W dniu 23 grudnia Gmina otrzymała zwrot za realizację przedsięwzięcia szerokopasmowy 
dostęp do Internetu ( ponad milion złotych, co w budżecie będzie uwzględnione po stronie 
dochodów). 
Przedstawienie informacji o zaległościach – załącznik nr 4 i nr 5. 
Pytania i uwagi do informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym: 
Radna Małgorzata Kamioska – Bruszewska :  
Jaki wymiar miało spotkanie odnośnie użyczenia gruntów, czy strony sie dogadały. 
Wójt Gminy Tomasz Bystrooski :  
Ze względu, na to, że dwie osoby nie wyraziły zgody, zaproponowano przejście w innym 
miejscu przez grunty przeznaczone pod autostradę ( drogę techniczną), rozważana jest 
propozycja przejścia po gruntach prywatnych. Obecnie oczekujemy na pisemne 
ustosunkowanie się GDDKiA do przedstawionych propozycji. 
Radna Małgorzata Kamioska – Bruszewska :  
Jakie konkluzje wyniknęły „dla nas” ze spotkania gmin położonych na terenach chronionych. 
Wójt Gminy Tomasz Bystrooski :  
Już od dwóch lat informuje o tej sprawie, ZGW RP prowadzi prace związane ze złożeniem 
projektu ustawy w sprawie subwencji ekologicznej. Zbieranie podpisów prawdopodobnie 
nastąpi wiosną 2012 roku. Zainteresowanych jest potencjalnie 1300 gmin w Polsce. 
Radna Małgorzata Kamioska – Bruszewska :  
Czy doszło do przekazania dokumentów z Powiatu odnośnie inwestycji ulicy Aksamitnej. 
Zastępca Wójta Jan Kieler : 
Kierownik Burzyoski ( z Powiatu) prześle stosowne dokumenty i prawdopodobnie do 
10 stycznia 2012 roku będą prowadzone rozmowy z mieszkaocami. 
Radna Joanna Orysiak Witkowska :  
Czy odbyły sie dwa spotkania odnośnie kanalizacji Natolin, Teolin, czy jedno spotkanie 
dotyczyło wykupu gruntów, a drugie odnośnie opinii mieszkaoców. 
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Wójt Gminy Tomasz Bystrooski :  
Jedno spotkanie odbyło sie z mieszkaocami, drugie z projektantem i GDDKiA. W Teolinie 
wszyscy zainteresowani wyrazili zgodę i nie ma potrzeby organizowania dodatkowego 
spotkania.  
 
Ad. I. 6. 
Informacja kierownika Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Koluszkach.  
ARiMR zakooczyła w tym roku w 98% wydawanie decyzji dotyczących płatności 
bezpośrednich na 2011 rok.  
Kierownik ARiMR zakomunikował i zwrócił się z prośbą do Sołtysów o przekazanie rolnikom 
informacji, aby dokonując podziału działek zachowywali mapy, ponieważ na mapach w 
ewidencji gruntów prowadzonej przez Starostwo nie ma ujętych podziałów działek, co 
powoduje rozbieżności w powierzchni ewidencyjnej i skutkuje brakiem możliwości  wydania 
decyzji. ARiMR wypłaca pieniądze w oparciu o przepisy unijne i od 2010r. po kolejnych 
kontrolach unijnych stwierdzono, że jedyną podstawą do wypłaty pieniędzy jest tzw. 
powierzchnia ewidencyjna gospodarcza w oparciu o mapę. 
Kierownik poprosił również o przekazanie informacji dot. zmiany przepisów o uboju 
gospodarczym. (Rozporządzenie Minister Rolnictwa z dnia 21.10.2011 r.). Przestrzega 
rolników przed tym, aby się zastanowili czy wszystkie uboje zgłaszane do Agencji są 
rzeczywiście ubojami gospodarczymi. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Ogłosiła przerwę. w celu zapoznania się Radnych z pismem złożonym na dziennik przez Pana 
Radosława Adamczewskiego. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Wznowiła obrady po przerwie. 
 
Ad. II.1 
Radny Sławomir Adamczewski: 
Odczytał projekt uchwały Nr XII/76/11 w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 
Nowosolna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalnośd 
pożytku publicznego na 2012 rok; 
Głosowanie : „13” głosów „za”. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Stwierdziła podjęcie uchwały Nr XII/76/11 – załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. II.2 
Radny Sławomir Adamczewski : 
Odczytał projekt uchwały Nr XII/77/11 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej propozycji 
planu aglomeracji łódzkiej obejmującej obszar Gminy Nowosolna; 
Głosowanie : „8” głosów „za”, „5” głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Stwierdziła podjęcie uchwały Nr XII/77/11 – załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. II.3 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło zgłosiła wniosek formalny w sprawie 
umożliwienia zabrania głosu przez Panią Zofię Rózgę odnośnie omawianego projektu. 



Strona 6 z 9 
Protokół z Sesji XII Rady Gminy Nowosolna 

Głosowanie wniosku formalnego : 

„za” – 5 głosów; 
„wstrzymujące się” – 3 głosy; 
„przeciw” – 5 głosów. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło udzieliła głosu Pani Zofii Rózdze. 
Pani Zofia Rózga: 
Oznajmiła, że skierowała zapytanie do Wojewody i jeżeli Wojewoda uznała, że należy to 
przekazad Radnym do rozpatrzenia, to z tego powodu, że należy zwrócid Radnym uwagę na 
te okoliczności, ponieważ prawdopodobnie wiąże się to ze sprawą podejmowanej aktualnie 
uchwały w sprawie sprzedaży działki gminnej. 
Radny Sławomir Adamczewski : 
Odczytał projekt uchwały Nr XII/78/11 w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. 
Głosowanie : „12” głosów „za”, „1” głos „wstrzymujący się”. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Stwierdziła podjęcie uchwały Nr XII/78/11 – załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Ogłosiła przerwę. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Wznowiła obrady po przerwie. 
 

Radny Grzegorz Grzelioski rozpoczął uczestnictwo w obradach sesji XII. 
Ad. II.4 
Wiceprzewodniczący Rady Czesław Marciniak i Piotr Szcześniak odczytali postanowienia 
sądów wraz z uzasadnieniem wyroków sądowych-załącznik nr 8, nr 9. 
Radny Sławomir Adamczewski : 
Odczytał projekt uchwały Nr XII/79/11 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Byszewach na rzecz jej użytkownika wieczystego. 
Radna Aleksandra Piotrowska poinformowała radnych, że nie będzie brała udziału 
w głosowaniu tej uchwały. 
Głosowanie : „5” głosów „za”, „5” głosów „przeciw”; „4” głosy „wstrzymujących się”. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Stwierdziła nie podjęcie uchwały Nr XII/79/11 – załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. II.5 
Radny Sławomir Adamczewski : 
Odczytał projekt uchwały Nr XII/80/11 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Gminno 
Parkowemu Centrum Kultury i Ekologii w Plichtowie zabudowanej nieruchomości; 
Głosowanie : „10” głosów „za”, „2” głosów „przeciw”; „2” głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Stwierdziła podjęcie uchwały Nr XII/80/11 – załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Ogłosiła przerwę. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Wznowiła obrady po przerwie. 
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Ad. II.6 
Radny Sławomir Adamczewski : 
Odczytał projekt uchwały Nr XII/81/11 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2012 – 2016. 
Głosowanie : „12” głosów „za”, „1” głos „przeciw”;  „1” głosów „wstrzymujący się”. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Stwierdziła podjęcie uchwały Nr XII/81/11 – załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. II.7 
Radny Sławomir Adamczewski : 
Odczytał projekt uchwały Nr XII/82/11 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowosolna 
na rok 2012. 
Głosowanie : „11” głosów „za”; „1” głos „przeciw”; „2” głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Stwierdziła podjęcie uchwały Nr XII/82/11 – załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad.III.1. 
Radny Grzegorz Grzelioski:  
Wystąpienie z części Aglomeracji Łódzkiej. 
Wójt Gminy Tomasz Bystrooski:  
Dla przypomnienia poinformował o spotkaniu, które odbyło się w tej sprawie w Urzędzie 
Miasta Łodzi, gdzie na wniosek Urzędu Marszałkowskiego zostaliśmy zobowiązani 
do aktualizacji. 
 
Radny Ryszard Pietrzak:  
Droga do miejsca Pamięci Narodowej, przystanek w miejscowości Lipiny. 
Wójt Gminy – Tomasz Bystrooski:  
GDDKiA nie wyraziła zgody na przystanek ze względu na zbyt krótką odległośd, natomiast 
gmina odstąpi 400 m chodnika, jeśli zechcieliby zrobid. Jest to droga krajowa w związku, 
z czym Gmina nie może finansowad tego zadania. Była to druga odmowa. 
 
Radny Piotr Szcześniak:  
Umowa w sprawie szerokopasmowego dostępu do Internetu. 
Wójt Gminy – Tomasz Bystrooski:  
Tekst umowy jest uzgodniony. Zaproponował Radnemu, aby umówił termin spotkania 
i zapoznał się z umową. 
 
Radna Katarzyna Kucharska:  
W sprawie drogi do lasu. 
Wójt Gminy – Tomasz Bystrooski:  
Zostały wystosowane pisma do GDDKiA. Odbył sie przetarg. Jeżeli będą dochody 
to spróbujemy zaangażowad wolne środki. Budowa tej drogi jest priorytetem. 
 
Wójt Gminy – Tomasz Bystrooski:  
Podziękował Radnemu Piotrowi Szcześniakowi i Czesławowi Marciniakowi za zapoznanie się 
z projektem umowy odnośnie Internetu. Umowę będziemy próbowali podpisad w miesiącu 
styczniu. 
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Radny Sławomir Adamczewski:  
Na drodze w Starych Skoszewach został zbudowany spowalniacz nie tak jakby sobie 
wyobrażał, zwłaszcza jego usytuowanie. 
Wójt Gminy – Tomasz Bystrooski:  
Spowalniacz jest zbudowany zgodnie ze sztuką budowlaną drogową. 
 
Radny Piotr Szcześniak:  
Budowa drogi w Sołectwie Borchówka. 
Wójt Gminy – Tomasz Bystrooski:  
Droga będzie robiona wiosną nową technologią. 
 
Radna Katarzyna Kucharska:  
Patrol Policji w okolicy Szkoły Podstawowej Lipinach 
Wójt Gminy – Tomasz Bystrooski:  
Apeluje przy każdej nadarzającej się okazji o zwiększenie ilości patroli. 
 
Radny Michał Nowacki: 
Oznaczenie posesji w Nowych Skoszewach i Starych Skoszewach. 
Wójt Gminy Tomasz Bystrooski:  
Będziemy planowad skuteczne oznaczenie posesji. 
 
Radna Małgorzata Kamioska – Bruszewska:  
Postawid tablice ogłoszeniowe z uproszczoną mapą. 
 
Ad.III.2. 
Radna Joanna Orysiak – Witkowska:  
Interpeluje o oświetlenie w miejscowości Teolin przy drodze krajowej. Zobowiązuje Pana 
Wójta do rozmowy z właścicielem drogi w tej sprawie. 
 
Radna Małgorzata Kamioska – Bruszewska: 
Złożyła interpelacje na piśmie w sprawie: 
ustalenia kosztów instalacji pojedynczych punktów świetlnych zasilanych kolektorami – 
załącznik nr 14; 
w sprawie udostępnienia Świetlicy młodzieżowej dla Klubu Seniora, załącznik nr 15; 
w sprawie korekty rozkładu jazdy linii „91”, załącznik nr 16.  
 
Radna Małgorzata Kamioska – Bruszewska: 
Interpeluje o zmodyfikowanie przystanków autobusowych o ławeczki, aby można było 
usiąśd. 
Radna Małgorzata Kamioska – Bruszewska: 
Interpeluje w sprawie naprawy oberwanego asfaltu w miejscowości Kalonka przy 
skrzyżowaniu ulicy Aksamitnej z Pszeniczną. 
 
Radna Katarzyna Kucharska: 
Interpeluje o zorganizowanie wyjazdu do GDDKiA w celu rozwiązania spraw, na które nie ma 
odpowiedzi z GDDKiA a związanych z bezpieczeostwem. 



Strona 9 z 9 
Protokół z Sesji XII Rady Gminy Nowosolna 

Zorganizowanie spotkania w związku z komunikacją w kierunku Lipin („54”, „53”), 
i naniesieniu ewentualnych poprawek zgodnie z ustaleniami ze spotkania z Burmistrzem 
Brzezin. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło: przychyla się do interpelacji Radnej Kucharskiej. 
Interpeluje w sprawie godzin włączania i wyłączania lamp oświetleniowych ze względów 
ekonomicznych. 
 
Ad.III.3. 
Radny Ryszard Pietrzak: 
W którym roku zostały naniesione na mapy wartości dotyczące szerokości pasa drogi 
krajowej w miejscowości Lipiny i dlaczego mieszkaocy Lipin nie zostali o tym fakcie 
poinformowani. 
 
Sekretarz Gminy Sławomir Jasioski wyjaśnił zaistniałą sytuację z prawnego punktu widzenia, 
jest to zabezpieczenie gruntu pod pas drogowy „na przyszłośd” ze strony GDDKiA. 
 
Ad.III.4. 
Sołtys Zdzisław Jędrasiak: złożył podziękowania Panu Wójtowi za realizację inwestycji 
i wszystkich innych zadao, które zostały zrealizowane z budżetu Gminy w odniesieniu 
do sołectwa Borchówka, jak również zakupu pomieszczenia, które będzie służyło za Świetlicę. 
 
W-ce Prezes Zarządu Oddziału Gminnego OSP RP Gminy Nowosolna Tomasz Jankowski: 
złożył podziękowania Panu Wójtowi i Radzie Gminy za dofinansowanie działao. 
W-ce Prezes przekazał również w imieniu wszystkich strażaków życzenia Noworoczne oraz 
kalendarze. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lipinach Anna Trzepioska: złożyła podziękowania Panu 
Wójtowi i Radzie Gminy za realizację inwestycji -  budowy sali gimnastycznej. 
Ad.III.5. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Wlazło : 
Wobec wyczerpania porządku obrad, podziękowała za uczestnictwo w sesji i zakooczyła 
obrady sesji XII Rady Gminy Nowosolna. 
 
Do protokołu dołącza sie załącznik w postaci nagrania z obrad XII sesji Rady Gminy. 
 
Protokółowała             Przewodniczący Rady Gminy Nowosolna 
 
 
Katarzyna Fidos                Janina Wlazło 


